



Dr LAW Chi Kwong, GBS, JP

Secretary for Labour and Welfare, Labour and Welfare Bureau

Dr Law Chi-kwong was appointed as the Secretary for Labour and Welfare on 1 July 2017.

Between 1981 and 2017, Dr Law taught in the Department of Social Work (later renamed Department of Social Work and Social Administration) of the University of Hong Kong. He was the Head of the Department from 1993 to 1997 and was associate professor before he joined the Government. Dr Law was a Member of the Legislative Council from 1995 to 1997 and from 1998 to 2004. He also held a number of public offices, including Chairman of the

Community Care Fund Task Force, member of the Commission on Poverty, member of the Commission on Strategic Development and member of the Statistics Advisory Board.



羅致光博士, GBS, JP

勞工及福利局 勞工及福利局局長

羅致光博士在2017年7月1日獲任命為勞工及福利局局長。

羅博士於1981年至2017年期間任教於香港大學社會工作系（後改稱社會工作及社會行政學系）。他在1993年至1997年期間出任該系系主任，在加入政府前為該系副教授。羅博士在1995年至1997年期間曾出任立法局議員，並在1998年至2004年期間出任立法會議員。他亦曾擔任多項公職，包括關愛基金專責委員會主席、扶貧委員會委員、策略發展委員會委員和統計諮詢委員會委員。